
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 263
Når nu baggrunden for at indføre peberspraysordningen var som et led i at højne borger-
nes tryghed, vil ministeren da forklare, hvorfor ”Rapport om erfaringerne med peberspray-
ordningen” ikke har medtaget elementet ”tryghed”, jf. svar på REU alm. del - spm. 50?
Vil ministeren endvidere oplyse, om ministeren finder, at evalueringen af pebersprayord-
ningen er tilstrækkelig, når dette element om ”tryghed” ikke er medtaget, og dermed
om evalueringen reelt kan bruges som baggrund for ministerens holdning til at afskaffe
pebersprayordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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